
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Justitsministeren

Dato: 19. februar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 345
I forlængelse af ministerens besvarelse af samrådsspørgsmål H den 18. de-
cember 2013, bedes ministeren oversende en redegørelse for, hvorfor der ik-
ke blev taget referat til det tekniske møde, der blev afholdt den 20. september
2013, mellem en stor gruppe af aktører. Herudover bedes ministeren oplyse,
om ministeren vil sikre, at der fremadrettet bliver taget referat til sådanne mø-
der.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Sophie
Løhde (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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